
 

 

 
ACTIVITEITEN OVERZICHT 2019 

 
In JANUARI werd opnieuw een kerstboominzamelactie gehouden, met een geweldig resultaat van 960 
bomen. Het was zo’n groot succes dat er zelfs met spoed een extra container werd aangeleverd! Maar ook: 

 Start brainstormsessie: over de wens om Speciaal Vervoer in Badhoevedorp op te zetten en met 
elkaar te kijken welke mogelijkheden hiervoor zijn.  

 Het thema van de maandelijkse openbare bijeenkomst was “Wat vind je van belang voor ons dorp?” 
Ook de eerste stappen rondom de vernieuwing van de Sloterbrug werden tijdens deze avond 
besproken. 

 
FEBRUARI stond geheel in het teken van het nieuwe Centrum in Badhoevedorp:  

 Tijdens de maandelijkse openbare bijeenkomst gaf de groep Bezorgd Badhoevedorp uitleg over de 
stand van zaken van het Definitief Stedenbouwkundig Ontwerp (DSO) van het nieuwe dorpscentrum. 
Het ontwerp blijft in grote lijnen zo staan, maar groen, verkeersafwikkeling en behoud van het dorpse 
karakter moeten hoog op de agenda komen bij alle betrokken partijen. 

 Ron Cordemeijer heeft een oproep aan dorpsgenoten gedaan om mee te helpen bij het organiseren 
van moestuintjes op de oude A9. Het initiatief werd samen met o.a. de gemeente, Zorgboerderij 
Badhoevedorp en de VDB opgepakt. 

 Bij de raadssessie over het DSO hebben 8 insprekers hun zorgen over de plannen met Badhoevedorp 
centrum gedeeld met de gemeenteraad en het college. Het DSO staat echt vast maar de wethouder 
gaf aan om met iedereen goed in gesprek te blijven, ook naar nieuwere vormen van participatie te 
kijken en de verkeersontsluiting te laten onderzoeken 

 Het bestuur van de VDB is ook afzonderlijk met wethouder Sedee en het projectbureau in gesprek 
gegaan om de zorgen over het DSO Centrum die in het dorp leven te bespreken. 
 

Ook in MAART werd door de vrijwilligers van de VDB weer hard gewerkt: 

 Het jaaroverzicht 2018 en het werkplan 2019 werden samengesteld en voor iedereen ter inzage 
gelegd 

 Er werden drie nieuwe bestuursleden benoemd 

 De Algemene Leden Vergadering werd gehouden waar o.a. een statutenwijziging waarmee de VDB 
de bewoners van het dorp nog beter kan vertegenwoordigen werd voorgelegd (voor meer informatie: 
www.dorpsraadbadhoevedorp.nl  zoek op statuten). 

 Met Rijkswaterstaat is overleg gevoerd over de bomencompensatie. De VDB houdt de vinger aan de 
pols of de weggehaalde bomen daadwerkelijk gecompenseerd worden met nieuwe aanplant. 

 Het opzetten van AutoMobiel, een project om in Badhoevedorp sociaal vervoer te realiseren ging van 
start.  

 
In APRIL werd alweer de vierde editie van de papieren dorpsgids voor Badhoevedorp, Lijnden, 
Boesingheliede en Nieuwe Meer uitgegeven.  

 Op 23 april werd vond een openbare bijeenkomst met het thema: “Vinden en Verbinden” plaats.  Zes 
dorpsbewoners hielden een presentatie met als onderwerp de tijdelijke invulling van de oude A9. 
Wethouder Sedee was als speciale gast aanwezig en nam het eerste exemplaar van de nieuwe 
dorpsgids in ontvangst. Ook reikte de wethouder de prijzen uit aan de inzenders van de winnende 
foto’s die voor de dorpsgids waren ingestuurd.  

 Helaas besloten twee pas benoemde bestuursleden toch om uit het bestuur van de VDB te stappen. 
Zij blijven zich verder wel als actief lid inzetten voor de VDB. 
 

In MEI werd een zienswijze door de VDB ingediend in verband met de geplande nieuwbouw op de locatie 
van het voormalige Service Punt van de gemeente aan de Sloterweg. Het aantal parkeerplaatsen was 
beperkt en hier zouden veel parkeerplekken aan de Sloterweg voor gebruikt gaan worden. Inmiddels zijn de 
plannen gewijzigd en zijn er nu parkeerplekken op en in het gebouw ingepland. 

 
 



 

 

 
De eerste dag van JUNI was een mooie, zonnige dag voor de deelnemers van de jaarmarkt in Badhoevedorp.  

 Ook de VDB was hier met een aantal vrijwilligers, waar de dorpsgenoten geïnformeerd konden 
worden over de vele veranderingen die het dorp staan te wachten.  Ook de wensen en ideeën van 
de bewoners werden meegenomen waar de VDB mee aan de slag kon gaan. 

 De VDB heeft op uitnodiging van wethouder Ruigrok (Verkeer) een kennismakingsgesprek gehad. 
Het bestuur heeft haar zorgen geuit over de bereikbaarheid en mobiliteit van Badhoevedorp,. Voor 
2020 is geen verandering in de plannen voor het openbaar vervoer meer mogelijk. Wel maken wij 
afspraken om aan het einde van het jaar de wensenlijst voor het Vervoersplan 2021 in te dienen. 

 Ook had het VDB-bestuur met wethouder Sedee (portefeuillehouder gebiedsontwikkeling 
Badhoevedorp) een kennismakingsgesprek. In dit gesprek zijn diverse onderwerpen besproken die 
van belang zijn om het dorp beter leefbaar te maken voor nu en in de toekomst. Zoals de Sloterbrug, 
het centrum, het Groene Lint maar ook de stand van zaken rondom het verkeerscirculatieplan. Ook 
de participatie over de inrichting van het nieuwe Lorentzplein is ter sprake gebracht. Wij hebben 
geconstateerd dat er kleine stapjes vooruit worden gezet in de samenwerking tussen VDB en 
gemeente, waar wij natuurlijk blij mee zijn. De communicatie verloopt steeds beter, zo is er halfjaarlijks 
overleg met de wethouder waarbij de VDB ruimte krijgt om de inbreng, wensen en geconstateerde 
knelpunten vanuit het dorp in te brengen en te beargumenteren. Al met al was het een constructief 
gesprek, waarin de VDB zich als serieuze partij gehoord voelt. 

 Grondgeluid: wethouder Jurgen Nobel heeft samen met zijn woordvoerder gesprekken gevoerd met 
inwoners van de Haarlemmermeer, ook in Badhoevedorp. Hij is locoburgemeester en onder andere 
verantwoordelijk voor financiën en grondzaken. Hij heeft met vertegenwoordigers van de VDB 
gesproken over hun zorgen over de toenemende geluidsoverlast van Schiphol en de 
gezondheidsproblemen die dat oplevert, want er zijn meer vliegbewegingen en door andere routes 
steeds meer overlast in Badhoevedorp. 

 Het RIVM presenteerde de resultaten van het ultrafijnstof onderzoek onder schoolkinderen in o.a. 
Badhoevedorp. De conclusie is dat ultrafijnstof tot gezondheidsklachten leidt. De VDB blijft de 
ontwikkelingen volgen. Meer informatie over het onderzoek is te vinden op  
www.HalloBadhoevedorp.nl (zoek op RIVM). 

 De gemeente organiseerde een inloopavond over de Sloterbrug om uitleg te geven over de 
conceptnota van uitgangspunten voor het ontwerp van de nieuwe brug. De VDB heeft een aantal 
zorgpunten: de verkeersafwikkeling in de nieuwe situatie -vooral waar het de veiligheid van fietsers 
betreft- en het verdwijnen van groen door aanpassingen aan de infrastructuur rond de brug. 

 Samen met Podium voor Architectuur heeft de VDB een middag georganiseerd om te kijken naar de 
wandelkansen vanuit Badhoevedorp. Hierbij was de opdracht om te kijken hoe we ons dorp vanuit de 
groenstructuur kunnen verbinden met de groengebieden-op-afstand Spaarnwoude, Amsterdamse 
Bos en Schiphol-Oost? Voor de kinderen was een workshop om landschap maquettes te maken 
 

In JULI hebben een aantal raadsleden op uitnodiging van de groep Bezorgd Badhoevedorp en in 
samenwerking met de VDB, een fietstocht door het dorp gemaakt.  

 De gemeente Haarlemmermeer stelde het online participatie platform Jouw Badhoevedorp 
beschikbaar om mee te denken over het nieuwe Centrum. Men kon stemmen op de ontwerpen van 
de geplande gebouwen en aangeven wat op het nieuwe dorpsplein zou kunnen komen. 

 De hekken waren eindelijk rondom de oude A-9 weggehaald en zo kon op 16 juli jong en oud 
meedoen aan de 'Door het Lint Run 2019'. Veel deelnemers deden mee aan de crossrun over het 
gras op deze prachtige zonnige dag. Wethouder Sedee reikte de prijzen uit. 

 Het was gelukt: het Sociaal Vervoer project AutoMobiel ging eind juli van start. De behoefte aan deze 
vorm van vervoer voor kwetsbare ouderen is groot en dankzij de inzet van vrijwillige chauffeurs kan 
men hier nu eindelijk gebruik van maken. 
 

Op 25 AUGUSTUS werd het Freeway Festival op de oude A9 gehouden: een zomermarkt,  foodfestival en 
kramen met streekproducten en leuke cadeauartikelen. Ook waren er optredens en kinderactiviteiten. Een 
geslaagde, warme zomerdag! 

 Op dezelfde dag werd gestart met de aanleg van de Pluk & Moestuin op de oude A9.  

 De VDB heeft bezwaar gemaakt tegen het verkeersbesluit om fietsers in park Quatrebras toe te staan 
en gemotiveerd op een hoorzitting. Direct daarna hebben wij rechtstreeks met de gemeente overlegd 
en overeenstemming bereikt: op het wandelpad rondom de kinderboerderij worden fietsers niet 



 

 

toegestaan, alleen op het Franse plein zelf nog wel. Daar is het dus opletten met spelende kinderen, 
voetgangers en fietsers bij elkaar. 

 De statutenwijziging werd formeel bij de notaris vastgelegd. De VDB kan nu de belangen van de 
bewoners van Badhoevedorp nog beter behartigen. 
 

In SEPEMBER was het thema van de openbare bijeenkomst Badhoevedorp en Schiphol: gemak of 
ongemak? Heeft het dorp vooral last van een luchthaven dichtbij, of wegen de voordelen nadelen op tegen 
de nadelen? Hierover werd met de aanwezigen gediscussieerd. 
 
OKTOBER stond in het teken van alle vervoersvormen behalve de auto:  
Deze lopen. 

 De wandelnetwerkgroep van de VDB heeft samen met de gemeente een informatieavond gehouden 
over de schelpenpaden die aangelegd gaan worden bij de Groene Zoom, Generaal Snijdersplantsoen 
en de Meidoornweg. Deze groep is al een aantal jaar actief om een goede wandelkaart te maken en 
stelt daarbij ook nieuwe verbindingen in het dorp voor. Zo wordt heel Badhoevedorp door 
wandelroutes verbonden en nog aangenamer om in te wandelen. 

 Het thema van de openbare bijeenkomst was deze maand “Te voet, per fiets of met de bus in 
Badhoevedorp”. Op deze avond waren gastsprekers van de fietsersbond en de reizigersvereniging 
voor openbaar vervoer Rover uitgenodigd. De VDB haalde suggesties op voor het OV plan van 2021. 
 

NOVEMBER was opnieuw de maand van het vervoer: 
. Het is door de gemeente gepresenteerd. 

 De VDB heeft een overzicht van de door Badhoevedorpers ingebrachte suggesties voor de nieuwe 
OV-dienstregeling in 2021 naar de gemeente gestuurd. 

 De gemeente presenteerde het vernieuwde Verkeersstructuurplan Badhoevedorp tijdens een 
inloopavond in het dorpshuis. 

 Ook hield de gemeente een informatiemarkt over alle gebiedsontwikkelingsprojecten in 
Strandpaviljoen Q-Beach aan de Sloterweg, waar de projectontwikkelaar en horeca tijdelijk is 
gevestigd. 

 
Tenslotte in DECEMBER een terugblik op het afgelopen jaar waarin de vrijwilligers van de VDB zich op 
allerlei manieren hebben ingezet voor de leefbaarheid in Badhoevedorp, nu en in de toekomst. Zodat niet 
alleen ondanks maar ook dankzij alle ontwikkelingen Badhoevedorp een plek is waar iedereen zich thuis 
voelt en met elkaar voor elkaar zorgt.   


